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INFORMACIÓ LOCAL
RESPOSTA D'OPCIO DEMOCRATICA CASSAM1ICA 
A LA CIRCULAR DE L'AJUUTaMEIT A TOTSKIS 
CASSAMEICS I EHTITATS, ASSOCIACIOIS,PAR 
TITS POLÍTICS, «te.
OPCIO DEMOCRATICA CASSAIEHCA,davant la 
eirealar que ha emès 1*Ajuntament del 
nostre poble, es creu amb 1'obligació, 
i complint així el compromís agafat da
vant l'electorat oassanene, de fer la 
següent declaració:
a. Que donada la interinitat de l'actual 
consistori creiem del tot inoportú, i 
fora de temps, el voler preparar, a con
tra rellotge, la Segona Pase de 1'adap
tació del Pla General d'Ordenaeió Urbana 
segons la llei del Sèl del 2 de Maig de 
l'any 1.975.
b. Estem convençuts que aquest toc demo
cràtic donat per mitjà de la circular, 
al treball esmentat, ha estat forçat per 
la superioritat.
c. Com que coneixem la manera de fer de 
l'actual Consistori, tot i que O.D.C. 
no està d'acord en que aquesta Segona 
Fase es porti a terme ara, ens hem vist 
moralment obligats a demanar la inclu
sió del nostre grup a les set ponàncies 
que es detallen a la Circular, estant 
disposats a inscriure■‘■ns a les que pu
guin anar sortint.
d. Tot i que velem el perill d'haver de 
lluitar contra unes posicions pre-esta- 
blertes, entenem que el fet d'adoptar, 
per part nostra, aquesta actitud respon 
únicament a l'obligació que tenim d'aju
dar a reordenar les futures estructures 
de convivència per les que s'haurà de re 
gir, durant llarg temps, el poble cassa- 
nenc. Amb aquest objectiu, que sempre ha 
estat el que ens ha motivat a treballar 
pel poble de Cassà de la Selva, i contant 
amb l'ajuda dels serveis tècniss dels
partits polítics, que ens donen suport, 
agafem el compromís de treballar demo
cràticament per a l'elaboració d'aquest 
nou Pla General d'Ordenació Urbana.

Celebrem que la "Comissió de Festes" or± 
ada pel Magnífic Ajuntament, i que ós tem 
bó patrocinador de tots els seus actes 
recreatius i folklòrics, hagi tingut la 
iniciativa d'arganltzar la gran "VerbeiA* 
del mes d'Agost, amb la col·laboració de 
"Amics de la Sardana” que tan positiva
ment estàn treballant per la nostra tassa 
Esperem en vista de l'exit obtingut per 
la "Comissió de Festal", l'Ajuntament es 
decideixi a crear noves "Comissions”, 
que igualment patrocinades, es poguessin 
dedicar a ajudar a resoldre alguns pro
blemes d'especial interès pel poble, com 
podrien ser: Gestionar la eolocaeió de 
l'enllumenat públic al barri de Sant An
toni (La Cinia), f de WC públics. La 
tristement perduda i anyorada Pèrgola de 
la Coma. Ajudar a crear guardaries pels 
infants, etc. *
La comissió aviat sería formada. Si es 
decideixen, js ho saben.

A.V.C.

Es ben clar que els acords presos pelCon 
slstorl, tots queden en un foe d'enoensOs 
perdó, tots no, car s'ha fet la tribuna 
i s'ha il·luminat el Camp d'Esports. Per 
anar a caçar cargols? u©ns 3® no e®l ui 
llum de carburo ni paraigües.••
Per què el Pare per la mainada, aprovat 
i ratificat, no arriva..,? Ja ha passat 
la Festa lajor.
Fer els carrers par Contribucions Espe
cials, tal com va esser aprovat, perquè? 
si sabem que a la llarga sempre guanya 
el mós tossut o claudica el qui té nece
ssitat.
Veïns que viviu en aquestes montanyee de 
r#*e i famg. Poseu-vos d'acord i digueu 
que SI, que voleu arranjar els carrers 
per "Cooperaeión Especial", que si no, 
deixarem de trepitjar aquesta terra, sen 
se haber conseguit trepitjar l'asfalt.

O.D.C A.V.C


